

الشريك المنفذ (المنظمة)	التاريخ (شهر / يوم / سنة)	وصف المشاركين
NIHR	٢٠/٠٩/٢٠٢٠	قادة منتخبون من مخيمات بحركة وحرشم و عنكاوا ٢
NIHR	05/10/2021	<p>مدير الشرطة المجتمعية و مدير مكتب المفوضية و منسق المنظمات غير الحكومية في المحافظة إضافة الى أعضاء من منظمات المجتمع المدني</p> <p><b>The Director of the Community Police, the Director of the Office of the Commission, the Coordinator of NGOs in the governorate, in addition to members of civil society organizations</b></p>





















المحافظة	المواضيع الأساسية
اربيل	السعي للحصول على الفيدباك على مواقع الخدمات واستراتيجية الاتصال للتوعية
Kirkuk	<p>تقديم مقترحات من قبل المجتمعين موجه للمنظمات الدولية لغرض تسليط الضوء على تنفيذ المشاريع ذات التنمية الاقتصادية لأفراد المجتمع وخصوصاً فئة الشباب.</p> <p>وضع خطة لإمكانية تقديم الدعم المادي والمعنوي ورفع كفاءة كوادر الفرق التطوعية وتنسيق العمل معها .</p> <p>المساهمة من قبل الأطراف المجتمعة في تنفيذ حملة توعية أفراد المجتمع حول الحرص على التلقيح ضد كوفيد -١٩ .</p> <p>Presentation of proposals by the conferees directed to international organizations for the purpose of shedding light on the implementation of projects with economic development for community members especially the youth category</p> <p>Develop a plan for the possibility of providing material and moral support, raising the efficiency of the cadres of the volunteer teams, and coordinating work with them</p> <p>Contribution by the participants in the implementation of an awareness campaign for community members about ensuring vaccination against Covid-19</p>























